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Fundamental properties of the position and spin operators in relativistic quantum
mechanics are defined with the Poincaré group. Quantum-mechanical counterparts
of the classical position and spin variables are the corresponding operators in
the Foldy–Wouthuysen representation but not in the Dirac one. The probabilistic
interpretation is valid only for Foldy–Wouthuysen wave functions. The relativistic
operators of the position and spin are discussed.

Фундаментальные свойства операторов местоположения и спина в реляти-
вистской квантовой механике определяются с помощью группы Пуанкаре. Кван-
тово-механические аналоги классических переменных местоположения и спина
являются соответствующими операторами в представлении Фолди–Ваутхайзена,
но не в представлении Дирака. Вероятностная интерпретация справедлива толь-
ко для волновых функций в представлении Фолди–Ваутхайзена. Обсуждаются
релятивистские операторы местоположения и спина.
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